

**No. 54327. Multilateral**

CENTRAL AFRICAN CONVENTION FOR THE CONTROL OF SMALL ARMS AND LIGHT WEAPONS, THEIR AMMUNITION AND ALL PARTS AND COMPONENTS THAT CAN BE USED FOR THEIR MANUFACTURE, REPAIR AND ASSEMBLY. KINSHASA, 30 APRIL 2010

PROCÈS-VERBAL OF RECTIFICATION OF THE CENTRAL AFRICAN CONVENTION FOR THE CONTROL OF SMALL ARMS AND LIGHT WEAPONS, THEIR AMMUNITION AND ALL PARTS AND COMPONENTS THAT CAN BE USED FOR THEIR MANUFACTURE, REPAIR AND ASSEMBLY. NEW YORK, 20 JUNE 2011\*

**Entry into force:** 20 June 2011

**Authentic text:** English

**Registration with the Secretariat of the United Nations:** ex officio, 8 March 2017

*\*No UNTS volume number has yet been determined for this record. The Text(s) reproduced below, if attached, are the authentic texts of the agreement /action attachment as submitted for registration and publication to the Secretariat. For ease of reference they were sequentially paginated. Translations, if attached, are not final and are provided for information only.*

*PROPOSAL OF CORRECTIONS TO THE ORIGINAL TEXT OF CONVENTION (ENGLISH VERSION) AND TO THE CERTIFIED TRUE COPIES\**

*Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 18 May 2011*

*\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

**N° 54327. Multilatéral**

CONVENTION DE L'AFRIQUE CENTRALE POUR LE CONTRÔLE DES ARMES LÉGÈRES ET DE PETIT CALIBRE, DE LEURS MUNITIONS ET DE TOUTES PIÈCES ET COMPOSANTES POUVANT SERVIR À LEUR FABRICATION, RÉPARATION ET ASSEMBLAGE. KINSHASA, 30 AVRIL 2010

PROCÈS-VERBAL DE RECTIFICATION DE LA CONVENTION DE L'AFRIQUE CENTRALE POUR LE CONTRÔLE DES ARMES LÉGÈRES ET DE PETIT CALIBRE, DE LEURS MUNITIONS ET DE TOUTES PIÈCES ET COMPOSANTES POUVANT SERVIR À LEUR FABRICATION, RÉPARATION ET ASSEMBLAGE. NEW YORK, 20 JUIN 2011\*

**Entrée en vigueur :** 20 juin 2011

**Texte authentique :** anglais

**Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :** d'office, 8 mars 2017

*\*Aucun numéro de volume n'a encore été attribué à ce dossier. Les textes disponibles qui sont reproduits ci-dessous sont les textes originaux de l'accord ou de l'action tels que soumis pour enregistrement. Par souci de clarté, leurs pages ont été numérotées. Les traductions qui accompagnent ces textes ne sont pas définitives et sont fournies uniquement à titre d'information.*

*PROPOSITION DE CORRECTIONS DU TEXTE ORIGINAL DE LA CONVENTION (VERSION ANGLAISE) ET DES EXEMPLAIRES CERTIFIÉS CONFORMES*

*Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 18 mai 2011*

*\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.*